
VNG PAS A PAS:  Un tomb pel barri de Mar 

 

El dissabte 18 de juliol, els regidors del grup municipal de CIU vam quedar a dos quarts de deu 

del matí al mercat de Mar, amb l’objectiu de donar un tomb pel  barri de Mar. 

 

Després de visitar el mercat, a les 10.00 ens vam reunir amb dos representants de l’Associació 

de Veïns que ens van acompanyar durant tot el matí  i ens van ajudar a detectar i entendre les 

característiques i problemàtiques del barri.  

 

Vam iniciar la caminada amb direcció a la platja del Far pel passeig Marítim, on vam poder 

observar el mal estat de conservació del passeig. En passar per davant de la plaça de Cal Xixo 

ens van explicar que fa anys que els veïns reclamen que es trobi una solució a l’estat 

d’abandonament d’aquesta plaça. 

 

Arribant a la platja del Far vam fer una aturada al pont que passa per sobre del torrent.  

 

Des d’allà vam observar la ronda Europa, una de les principals vies d’accés a la ciutat. Just al 

costat de la rotonda d’entrada una caseta de la Fecsa plena de pintades i al costat el torrent 

descobert. 

 

Vam seguir cap a la platja del Far, on ens vam trobar una zona d’aparcament sense asfaltar, 

amb tràilers aparcats, i també vam poder observar el  Molí de Mar totalment abandonat. 

 

Després de veure tot això ens vam preguntar: aquesta és la primera imatge que volem que 

tinguin les persones que arriben a la nostra ciutat? Per què no s’arreglen totes aquestes 

deficiències? 

 

Vam seguir la passejada direcció a l’estació de Renfe, passant per davant de l’escola L’Arjau. 

Allà vam poder observar el pas del torrent descobert al costat del pati de l’escola. 

 

En arribar a l’estació, vam comentar la problemàtica dels passis que reclamen les persones que 

viuen a la part de baix de la via per poder creuar l’estació i anar a la part de dalt de la ciutat. 

L’Ajuntament ha estat incapaç fins ara de liderar una solució per aquest problema! 

 

Des d’aquí vam anar cap a la plaça de la Mediterrània, on vam  fer una parada davant de les 

obres del nou CAP de Mar, que porten un retard considerable. Vam observar que el CAP  s’ha 

construït deixant un espai de només un metre amb l’edifici del costat! 

 

Vam continuar cap al Passeig del Carme i d’allà cap al parc de Ribes Roges, on la gespa està 

totalment destrossada. 

 

Aquí vam acabar la passejada, havent pogut comprovar com un dels principals barris de la 

ciutat, molt ampli i amb una gran diversitat de població, té moltes  zones que es troben en un 

important estat de degradació i on calen urgentment actuacions. 

 



Fa la impressió que continua sent vàlid allò que “de la via cap a baix és un altre món”. 

 

Ens vam emportar la idea que cal treballar fort per millorar les condicions de vida dels 

habitants d’aquest barri.  

 

 

Grup Municipal de CIU, 20 de juliol de 2009 

 


